
Geachte raadsleden,  

Aanstaande woensdag 20 november 2019 wordt in Bloemendaal een informeel overleg gehouden 

tussen Bloemendaalse en Heemsteedse raadsleden over de samenwerking tussen Bloemendaal en 

Heemstede. Het onderwerp samenwerking in de regio Zuid-Kennemerland houdt mij al enige tijd 

bezig. Het heeft geleid tot een door mij geschreven discussiedocument Politiek en bestuur in Zuid-

Kennemerland. Het gaat over verleden, heden en toekomst van de gemeenten Haarlem, Heemstede, 

Bloemendaal en Zandvoort. Vanuit mijn bestuurlijke ervaringen in de regio Zuid-Kennemerland pleit 

ik ervoor om na te denken over de samenwerking/fusie van de vier gemeenten. Dat is vooral 

ingegeven door de onzekerheid die nu en de toekomst spelen voor het gemeentelijke bedrijf. Wat 

komt er op ons af aan maatschappelijke veranderingen die het gemeentelijke bedrijf dwingen om 

hun koers te verleggen? Het blijft ongewis om daar nu een uitspraak over te doen. Maar het is wel 

nuttig om daar over na te denken en te discussiëren. Dat is de bedoeling van dit discussiedocument. 

Het laatste hoofdstuk 15 over de toekomst is eerder opgenomen in een artikel in het Haarlems 

Dagblad van 24 april 2019 en in het Bloemendaals Nieuwsblad van 1 mei 2019. Op basis van de 

reacties die ik daarop kreeg, heb ik besloten om het totale discussiedocument op te nemen op mijn 

persoonlijke website  https://pietvanderham.nl  Het laatste hoofdstuk (15) van het 

discussiedocument, Een blik in de toekomst, heb ik bijgevoegd. Ik hoor graag uw reactie. Groeten. 

Piet van der Ham. 
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